English
PARTNERSHIP AND DEMONSTRATION HOUSE PLACEMENT AGREEMENT
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City of ____________
“___” __________ 2025

1. PARTIES TO THE AGREEMENT
1.1.
SEG ENERGY LEASING LIMITED (United Kingdom), incorporated in the United Kingdom, Company No.: 15829994, registered address: 167–169 Great Portland Street, 5th Floor, London, W1W 5PF, United Kingdom, represented by its Director Mr Yuriy Levin, acting on the basis of the Articles of Association, and/or its subsidiary SEG ENERGY LEASING LIMITED – Central Asia and Caucasus (Joint Stock Company, Georgia), hereinafter referred to as the “Company”, on the one part,
and
1.2.
Land Plot Owner: ___________________________, passport / ID No.: __________________, address: ________________________________, hereinafter referred to as the “Partner”, on the other part,
The Company and the Partner hereinafter jointly referred to as the “Parties”, have entered into this Agreement as follows:

2. SUBJECT OF THE AGREEMENT
2.1.
Within the framework of the exclusive promotional campaign “10 LEGO Houses near Tbilisi” (hereinafter the “Campaign”), the Company shall, at its own expense, install on the Partner’s land plot a demonstration energy-efficient house constructed from SIP panels, with a base ground-floor area of 50 (fifty) m² and a total actual usable area of up to 80 (eighty) m² due to an open second level (mezzanine) (hereinafter the “House”).
The House is structurally designed to allow phased expansion through the addition of extra modules:
· a first additional module with an area of 50 m² (up to 80 m² actual usable area);
· a second additional module with an area of 50 m² (up to 80 m² actual usable area).
Any decision to expand the House shall be made by the Company in agreement with the Partner and formalised by an addendum to this Agreement.

2.1.1.
For the duration of the Campaign, the Partner shall ensure the provision and availability of electric power supply to the House (temporary or permanent), sufficient for its use for demonstration purposes.

2.1.2.
Should the Partner wish to reside in the House during the Campaign period, such residence shall be permitted only provided that all of the following conditions are simultaneously met:
· the House has been fully paid for by the Partner in accordance with Clause 2.4 of this Agreement;
· connection of the House to all necessary utilities is carried out at the Partner’s expense, including but not limited to:
· water supply;
· sewage;
· electricity;
· heating.

2.1.3.
Regardless of whether the Partner resides in the House, the Partner shall fully comply with all obligations stipulated in this Agreement for the entire duration of the Campaign.

2.1.4.
In the event of a material breach by the Partner of the obligations under this Agreement, the Company shall be entitled to terminate this Agreement unilaterally and out of court, and shall be entitled to:
· refund the amount paid by the Partner for the House (if any);
· dismantle and remove the House to another land plot of the Company without additional consent from the Partner.
The Company shall notify the Partner of such termination not less than 3 (three) business days in advance by sending a notice to the following email address: ___________________.

2.1.5.
For the duration of the Campaign, the Partner shall ensure access for third parties to view the House daily from 09:00 to 20:00, including weekends and public holidays.

2.1.6.
Viewing of the House may take place:
· by prior arrangement;
· online (including via video communication);
· offline, including visits without prior appointment.

2.1.7.
For the duration of the Campaign, the Partner undertakes to:
· arrange and pay for insurance covering the preservation of the House in the amount of USD 1,000 (one thousand US dollars);
· ensure proper sanitary and technical condition of the House throughout the Campaign period.
Recommended insurance company participating in the Project:
GPI Holding
Tel.: (+99532) 250 51 11 (ext. 193)
Mobile: (+995) 577 326 076
Websites: www.mygpi.ge | www.gpih.ge
Address: 116 Tsereteli Street, Didube Plaza, 0119, Tbilisi, Georgia
Responsible representative of GPI Holding:
Gvantsa Goderdzishvili, Retail Sales Expert
Responsible person for insurance matters on behalf of the Company:
Lasha Gogokhia
Tel.: +995 579 80 90 88
Email: hello@gdbgreenport.eu

2.2.
The Partner grants the Company the right to temporarily place the House on the Partner’s land plot with an area of not less than 600 m², located along a main road and within a distance of no more than 10 km from the city of Tbilisi(hereinafter the “Plot”).

2.3.
The House shall be used exclusively as a demonstration (show) object of the Company for the duration of the Campaign, unless otherwise provided by this Agreement.

2.4.
During the Campaign period or upon its completion, but no later than the final day of the Campaign, the Partner undertakes to purchase the House at a price equal to 50% (fifty per cent) of its actual value, calculated as follows:
· USD 500 (five hundred US dollars) per 1 m² of ground-floor area.

3. TERM OF THE AGREEMENT
3.1.
Demonstration period of the House: from March 2026 to January 2027.
3.2.
This Agreement shall enter into force on the date of its signing by the Parties and shall remain in effect until full performance of the obligations hereunder.

4. OBLIGATIONS OF THE COMPANY
The Company undertakes to:
4.1. At its own expense:
· manufacture and install the House on the Plot;
· arrange delivery, installation and dismantling (if required);
· register the House as an official demonstration object.
4.2.
Use the House exclusively for advertising and demonstration purposes.
4.3.
Ensure the preservation of the House for the duration of this Agreement.

5. OBLIGATIONS OF THE PARTNER
The Partner undertakes to:
5.1.
Provide the Plot for placement of the House for the entire demonstration period.
5.2.
Ensure free access for potential clients to the House for tours and presentations in accordance with the agreed schedule.
5.3.
Personally participate (or through a representative) in demonstrations of the House.
5.4.
Provide advertising support for the Project through social media and/or other available channels by creating not less than 50 promotional publications.
5.5.
Ensure the preservation of the House for the duration of this Agreement.
5.6.
Pay for the House in accordance with Clause 2.4 of this Agreement.

6. FINANCIAL TERMS AND REMUNERATION
6.1.
Installation of the House shall be carried out entirely at the Company’s expense, except for the Partner’s obligations stipulated in Clauses 2.1.1, 2.1.2 and 2.1.7 of this Agreement.
6.2.
Subject to proper fulfilment by the Partner of the obligations under this Agreement, the Partner shall have the right to:
· purchase the House at 50% of its market value as of the end date of the demonstration period;
· receive a commission fee of 5% of the value of each new house of the Company sold with the direct involvement of the Partner.
6.3.
The procedure for payment of commissions shall be formalised by a separate act or addendum.

7. OWNERSHIP
7.1.
Until the possible purchase, the House shall remain the property of the Company.
7.2.
In the event of purchase of the House by the Partner, ownership shall transfer to the Partner after full payment of 50% of the value, signing of the relevant transfer deed, and fulfilment by the Partner of all conditions of this Agreement.

8. LIABILITY OF THE PARTIES
8.1.
The Parties shall be liable for non-performance or improper performance of their obligations in accordance with the applicable legislation of Georgia.
8.2.
The Partner shall be responsible for the preservation of the Plot and the House and for preventing any actions that obstruct third parties from viewing the House in accordance with this Agreement.

9. FORCE MAJEURE
9.1.
The Parties shall be released from liability for non-performance of obligations resulting from force majeure circumstances.

10. FINAL PROVISIONS
10.1.
Any amendments and supplements to this Agreement shall be valid only if made in writing in English, Georgian and Russian.
10.2.
This Agreement is executed in two counterparts in English, Georgian and Russian, all texts having equal legal force.
10.3.
Governing law: the law of Georgia.
10.4.
Jurisdiction: Civil Court of the City of Tbilisi.

11. DETAILS AND SIGNATURES OF THE PARTIES
Company:
SEG ENERGY LEASING LIMITED
Director: __________________ / Yuriy Levin /
Partner:
Full Name: ________________________
Signature: _____________________

ქართული
პარტნიორობისა და საგამოფენო სახლის განთავსების ხელშეკრულება
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ქალაქი ____________
„___“ __________ 2025 წ.

1. ხელშეკრულების მხარეები
1.1.
SEG ENERGY LEASING LIMITED (United Kingdom), რეგისტრირებული გაერთიანებულ სამეფოში, კომპანიის ნომერი: 15829994, რეგისტრირებული მისამართი: 167–169 Great Portland Street, 5th Floor, London, W1W 5PF, United Kingdom, წარმოდგენილი დირექტორის — ბატონი იური ლევინის მიერ, რომელიც მოქმედებს წესდების საფუძველზე, და/ან მისი შვილობილი კომპანია SEG ENERGY LEASING LIMITED – Central Asia and Caucasus (აქციონერული საზოგადოება, საქართველო), შემდგომში მოხსენიებული როგორც „კომპანია“, ერთი მხრივ,
და
1.2.
მიწის ნაკვეთის მესაკუთრე: ___________________________, პირადობის დამადასტურებელი დოკუმენტი / ID №: __________________, მისამართი: ________________________________, შემდგომში მოხსენიებული როგორც „პარტნიორი“, მეორე მხრივ,
კომპანია და პარტნიორი ერთობლივად შემდგომში მოიხსენიებიან როგორც „მხარეები“, დადებენ წინამდებარე ხელშეკრულებას შემდეგზე:

2. ხელშეკრულების საგანი
2.1.
ექსკლუზიური სარეკლამო კამპანიის „10 LEGO სახლი თბილისთან ახლოს“ (შემდგომში — „კამპანია“) ფარგლებში, კომპანია საკუთარი ხარჯებით ახორციელებს პარტნიორის მიწის ნაკვეთზე ენერგოეფექტური საგამოფენო სახლის SIP-პანელებისგან დამონტაჟებას, რომლის პირველი სართულის საბაზისო ფართობია 50 (ორმოცდაათი) მ², ხოლო საერთო ფაქტობრივი სასარგებლო ფართობი — 80 (ოთხმოცი) მ²-მდე ღია მეორე დონის (ანტრესოლის) ხარჯზე (შემდგომში — „სახლი“).
სახლი კონსტრუქციულად ითვალისწინებს ფართობის ეტაპობრივ გაზრდას დამატებითი მოდულების მიერთებით:
· პირველი დამატებითი მოდული ფართობით 50 მ² (ფაქტობრივად 80 მ²-მდე);
· მეორე დამატებითი მოდული ფართობით 50 მ² (ფაქტობრივად 80 მ²-მდე).
სახლის გაფართოების შესახებ გადაწყვეტილება მიიღება კომპანიის მიერ პარტნიორთან შეთანხმებით და ფორმდება წინამდებარე ხელშეკრულების დამატებითი შეთანხმებით.

2.1.1.
კამპანიის პერიოდში პარტნიორი ვალდებულია უზრუნველყოს სახლის ელექტრომომარაგება(დროებითი ან მუდმივი), დემონსტრირების მიზნებისთვის საკმარისი მოცულობით.

2.1.2.
იმ შემთხვევაში, თუ პარტნიორი გამოთქვამს სურვილს კამპანიის პერიოდში იცხოვროს სახლში, ასეთი ცხოვრება დასაშვებია მხოლოდ შემდეგი პირობების ერთდროული შესრულების შემთხვევაში:
· სახლი სრულად არის გადახდილი პარტნიორის მიერ წინამდებარე ხელშეკრულების 2.4 პუნქტისშესაბამისად;
· სახლის ყველა აუცილებელ საინჟინრო კომუნიკაციაზე მიერთება ხორციელდება პარტნიორის ხარჯით, მათ შორის, მაგრამ არა მხოლოდ:
· წყლის მომარაგება;
· კანალიზაცია;
· ელექტროენერგია;
· გათბობა.

2.1.3.
მიუხედავად იმისა, ცხოვრობს თუ არა პარტნიორი სახლში, კამპანიის მთელი პერიოდის განმავლობაში იგი ვალდებულია სრულად შეასრულოს წინამდებარე ხელშეკრულებით გათვალისწინებული ყველა ვალდებულება.

2.1.4.
პარტნიორის მიერ წინამდებარე ხელშეკრულებით გათვალისწინებული ვალდებულებების არსებითი დარღვევის შემთხვევაში, კომპანიას უფლება აქვს ცალმხრივად, სასამართლოს გარეშე შეწყვიტოს ხელშეკრულება, რის შედეგადაც:
· დაუბრუნოს პარტნიორს სახლისთვის გადახდილი თანხა (არსებობის შემთხვევაში);
· განახორციელოს სახლის დემონტაჟი და გატანა კომპანიის სხვა მიწის ნაკვეთზე პარტნიორის დამატებითი თანხმობის გარეშე.
ხელშეკრულების შეწყვეტის შესახებ კომპანია პარტნიორს აცნობებს არანაკლებ 3 (სამი) სამუშაო დღით ადრე, ელექტრონული ფოსტით შემდეგ მისამართზე: ___________________.

2.1.5.
კამპანიის პერიოდში პარტნიორი ვალდებულია უზრუნველყოს მესამე პირებისთვის სახლის დათვალიერების შესაძლებლობა ყოველდღიურად 09:00-დან 20:00 საათამდე, მათ შორის შაბათ-კვირასა და ოფიციალურ დასვენების დღეებში.

2.1.6.
სახლის დათვალიერება შესაძლებელია:
· წინასწარი შეთანხმებით;
· ონლაინ ფორმატში (მათ შორის ვიდეოკავშირის საშუალებით);
· ოფლაინ ფორმატში, წინასწარი ჩაწერის გარეშე ვიზიტების ჩათვლით.

2.1.7.
კამპანიის პერიოდში პარტნიორი ვალდებულია:
· გააფორმოს და გადაიხადოს სახლის შენარჩუნების სადაზღვევო პოლისი თანხით 1,000 აშშ დოლარი;
· უზრუნველყოს სახლის სათანადო სანიტარული და ტექნიკური მდგომარეობა კამპანიის მთელი პერიოდის განმავლობაში.
რეკომენდებული სადაზღვევო კომპანია პროექტში მონაწილე:
GPI Holding
ტელ.: (+99532) 250 51 11 (დამ. 193)
მობ.: (+995) 577 326 076
ვებგვერდები: www.mygpi.ge | www.gpih.ge
მისამართი: წერეთლის ქ. 116, დიდუბე პლაზა, 0119, თბილისი, საქართველო
საკონტაქტო პირი GPI Holding-ის მხრიდან:
გვანცა გოდერძიშვილი, საცალო გაყიდვების ექსპერტი
კომპანიის მხრიდან დაზღვევაზე პასუხისმგებელი პირი:
ლაშა გოგოხია
ტელ.: +995 579 80 90 88
ელ.ფოსტა: hello@gdbgreenport.eu

2.2.
პარტნიორი კომპანიას ანიჭებს უფლებას დროებით განათავსოს სახლი პარტნიორის საკუთრებაში არსებულ მიწის ნაკვეთზე, რომლის ფართობია არანაკლებ 600 მ², რომელიც მდებარეობს ძირითად საავტომობილო გზასთან და თბილისიდან არაუმეტეს 10 კმ-ის რადიუსში (შემდგომში — „ნაკვეთი“).

2.3.
სახლი გამოიყენება მხოლოდ როგორც კომპანიის საგამოფენო (დემონსტრირების) ობიექტიკამპანიის პერიოდში, თუ წინამდებარე ხელშეკრულებით სხვა რამ არ არის გათვალისწინებული.

2.4.
კამპანიის პერიოდში ან მისი დასრულების შემდეგ, მაგრამ არაუგვიანეს კამპანიის ბოლო დღისა, პარტნიორი ვალდებულია შეიძინოს სახლი მისი ფაქტობრივი ღირებულების 50% (ორმოცდაათი პროცენტი) ფასად, შემდეგი გაანგარიშებით:
· 500 აშშ დოლარი 1 მ²-ზე პირველი სართულის იატაკის ფართობის მიხედვით.

3. ხელშეკრულების მოქმედების ვადა
3.1.
სახლის დემონსტრირების პერიოდი: 2026 წლის მარტიდან 2027 წლის იანვრამდე.
3.2.
ხელშეკრულება ძალაში შედის მხარეების მიერ მისი ხელმოწერის დღიდან და მოქმედებს ვალდებულებების სრულ შესრულებამდე.

4. კომპანიის ვალდებულებები
კომპანია ვალდებულია:
4.1. საკუთარი ხარჯებით:
· დაამზადოს და დაამონტაჟოს სახლი ნაკვეთზე;
· უზრუნველყოს ტრანსპორტირება, მონტაჟი და საჭიროების შემთხვევაში დემონტაჟი;
· დაარეგისტრიროს სახლი როგორც ოფიციალური საგამოფენო ობიექტი.
4.2.
გამოიყენოს სახლი მხოლოდ სარეკლამო და დემონსტრირების მიზნით.
4.3.
უზრუნველყოს სახლის შენარჩუნება ხელშეკრულების მოქმედების პერიოდში.

5. პარტნიორის ვალდებულებები
პარტნიორი ვალდებულია:
5.1.
უზრუნველყოს ნაკვეთის მიწოდება სახლის განსათავსებლად დემონსტრირების მთელი პერიოდის განმავლობაში.
5.2.
უზრუნველყოს პოტენციური კლიენტების თავისუფალი წვდომა სახლზე ექსკურსიებისა და პრეზენტაციების ჩასატარებლად შეთანხმებული გრაფიკის შესაბამისად.
5.3.
მიიღოს პირადი მონაწილეობა (ან წარმომადგენლის მეშვეობით) სახლის დემონსტრირებაში.
5.4.
უზრუნველყოს პროექტის სარეკლამო მხარდაჭერა საკუთარ სოციალურ ქსელებში და/ან სხვა ხელმისაწვდომ არხებში არანაკლებ 50 პუბლიკაციის შექმნით.
5.5.
უზრუნველყოს სახლის შენარჩუნება ხელშეკრულების მოქმედების პერიოდში.
5.6.
გადაიხადოს სახლის ღირებულება წინამდებარე ხელშეკრულების 2.4 პუნქტის შესაბამისად.

6. ფინანსური პირობები და ანაზღაურება
6.1.
სახლის დამონტაჟება სრულად ხორციელდება კომპანიის ხარჯით, გარდა პარტნიორის ვალდებულებებისა, რომლებიც განსაზღვრულია წინამდებარე ხელშეკრულების 2.1.1, 2.1.2 და 2.1.7 პუნქტებით.
6.2.
წინამდებარე ხელშეკრულებით გათვალისწინებული ვალდებულებების სათანადო შესრულების შემთხვევაში, პარტნიორს აქვს უფლება:
· შეიძინოს სახლი მისი საბაზრო ღირებულების 50% ფასად დემონსტრირების პერიოდის დასრულების თარიღისთვის;
· მიიღოს 5%-იანი საკომისიო ანაზღაურება კომპანიის თითოეული ახალი სახლის გაყიდვიდან, რომელიც განხორციელდა პარტნიორის უშუალო მონაწილეობით.
6.3.
საკომისიო ანაზღაურების გადახდის წესი ფორმდება ცალკე აქტით ან დამატებითი შეთანხმებით.

7. საკუთრების უფლება
7.1.
შესყიდვამდე სახლი რჩება კომპანიის საკუთრებაში.
7.2.
პარტნიორის მიერ სახლის შეძენის შემთხვევაში, საკუთრების უფლება გადადის პარტნიორზე 50%-იანი ღირებულების სრულად გადახდის, შესაბამისი მიღება-ჩაბარების აქტის ხელმოწერის და წინამდებარე ხელშეკრულების პირობების სრულად შესრულების შემდეგ.

8. მხარეთა პასუხისმგებლობა
8.1.
მხარეები პასუხისმგებელნი არიან ვალდებულებების შეუსრულებლობის ან არასათანადო შესრულებისთვის საქართველოს მოქმედი კანონმდებლობის შესაბამისად.
8.2.
პარტნიორი პასუხისმგებელია ნაკვეთისა და სახლის შენარჩუნებაზე და იმ ქმედებების თავიდან აცილებაზე, რომლებიც ხელს უშლის მესამე პირების მიერ სახლის დათვალიერებას.

9. ფორს-მაჟორი
9.1.
მხარეები თავისუფლდებიან პასუხისმგებლობისგან ვალდებულებების შეუსრულებლობისთვის ფორს-მაჟორული გარემოებების გამო.

10. საბოლოო დებულებები
10.1.
წინამდებარე ხელშეკრულებაში ნებისმიერი ცვლილება და დამატება ძალაშია მხოლოდ წერილობით ფორმაში, ინგლისურ, ქართულ და რუსულ ენებზე.
10.2.
წინამდებარე ხელშეკრულება შედგენილია ორ ეგზემპლარად ინგლისურ, ქართულ და რუსულ ენებზე, რომელთაც აქვთ თანაბარი იურიდიული ძალა.
10.3.
გამოსაყენებელი სამართალი: საქართველოს სამართალი.
10.4.
სასამართლო იურისდიქცია: ქალაქ თბილისის საქალაქო სასამართლო.

11. მხარეთა რეკვიზიტები და ხელმოწერები
კომპანია:
SEG ENERGY LEASING LIMITED
დირექტორი: __________________ / იური ლევინი /
პარტნიორი:
სახელი, გვარი: ________________________
ხელმოწერა: _____________________




Русский
ДОГОВОР ПАРТНЁРСТВА И РАЗМЕЩЕНИЯ ВЫСТАВОЧНОГО ДОМА
[image: GPI Holding – EBA]  [image: Bank of Georgia]

г. ____________
"___" __________ 2025 г.
1. СТОРОНЫ ДОГОВОРА
1.1. SEG ENERGY LEASING LIMITED (United Kingdom), зарегистрированная в Соединённом Королевстве, Company No.: 15829994, адрес: 167–169 Great Portland Street, 5th Floor, London, W1W 5PF, United Kingdom, в лице Директора г-на Юрия Левина, действующего на основании Устава, и/или её дочерняя компания SEG ENERGY LEASING LIMITED – Central Asia and Caucasus (Joint Stock Company, Georgia), далее именуемая «Компания», с одной стороны,
и
1.2. Собственник земельного участка: ___________________________, паспорт / ID: __________________, адрес: ________________________________, далее именуемый «Партнёр», с другой стороны,
совместно именуемые «Стороны», заключили настоящий Договор о нижеследующем.

2. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА
2.1. Компания в рамках эксклюзивной рекламной акции «10 LEGO-домов рядом с Тбилиси» (далее — «Акция») осуществляет за свой счёт установку на земельном участке Партнёра выставочного энергоэффективного дома из SIP-панелей с базовой площадью первого этажа 50 (пятьдесят) м² и общей фактической полезной площадью до 80 (восемьдесят) м² за счёт открытого второго уровня (антресоли) (далее — «Дом»).
Дом конструктивно предусматривает возможность поэтапного увеличения площади путём присоединения дополнительных модулей:
· первого дополнительного модуля площадью 50 м² (фактически до 80 м²);
· второго дополнительного модуля площадью 50 м² (фактически до 80 м²).
Решение о расширении Дома принимается Компанией по согласованию с Партнёром и оформляется дополнительным соглашением к настоящему Договору.

2.1.1.
На период проведения Акции Партнёр обязуется обеспечить подведение и наличие электроснабжения Дома (временного либо постоянного), достаточного для его эксплуатации в демонстрационных целях.

2.1.2.
В случае, если Партнёр изъявит желание проживать в Доме в период проведения Акции, такое проживание допускается исключительно при одновременном соблюдении следующих условий:
· Дом полностью оплачен Партнёром в порядке и на условиях, предусмотренных пунктом 2.4 настоящего Договора;
· подключение Дома ко всем необходимым инженерным коммуникациям осуществляется за счёт Партнёра, включая, но не ограничиваясь:

· водоснабжение;
· канализацию;
· электроснабжение;
· отопление.

2.1.3.
Независимо от факта проживания в Доме, на весь период проведения Акции Партнёр обязуется в полном объёме исполнять все обязательства, предусмотренные настоящим Договором.

2.1.4.
В случае существенного нарушения Партнёром обязательств, предусмотренных настоящим Договором, Компания вправе в одностороннем внесудебном порядке расторгнуть настоящий Договор, при этом:
· вернуть Партнёру уплаченную стоимость Дома (при её наличии);
· осуществить демонтаж и вывоз Дома на иной земельный участок Компании без дополнительного согласования с Партнёром.
О расторжении Договора Компания уведомляет Партнёра не менее чем за 3 (три) рабочих дня путём направления уведомления по электронной почте: ___________________.

2.1.5.
На период проведения Акции Партнёр обязуется обеспечить доступ третьих лиц для осмотра Дома ежедневно с 09:00 до 20:00, включая выходные и праздничные дни.

2.1.6.
Просмотр Дома может осуществляться:
· по предварительной договорённости;
· в онлайн-формате (в том числе посредством видеосвязи);
· в офлайн-формате, включая посещения без предварительной записи.

2.1.7.
На период проведения Акции Партнёр обязуется:
· оформить и оплатить страхование сохранности Дома на сумму USD 1,000 (одна тысяча долларов США);
· обеспечивать надлежащее санитарное и техническое состояние Дома на весь срок проведения Акции.
Рекомендуемая страховая компания, участвующая в Проекте:
GPI Holding
Тел.: (+99532) 250 51 11 (доб. 193)
Моб.: (+995) 577 326 076
Сайты: www.mygpi.ge | www.gpih.ge
Адрес: ул. Церетели, 116, Дидубе Плаза, 0119, г. Тбилиси, Грузия
Ответственное лицо GPI Holding:
Гванца Годердзишвили, эксперт по розничным продажам
Ответственное лицо по вопросам страхования со стороны Компании:
Лаша Гогохиа
Тел.: +995 579 80 90 88
Email: hello@gdbgreenport.eu

2.2. Партнёр предоставляет Компании право временного размещения Дома на принадлежащем ему земельном участке площадью не менее 600 м², расположенном вдоль основной автомобильной дороги и на расстоянии не более 10 км от г. Тбилиси (далее — «Участок»).

2.3. Дом используется исключительно в качестве выставочного (демонстрационного) объекта Компании на период проведения Акции, если иное не предусмотрено настоящим Договором.

2.4. В период проведения Акции либо по её завершении, но не позднее последнего дня проведения Акции, Партнёр обязуется выкупить Дом по цене, составляющей 50% (пятьдесят процентов) от его фактической стоимости, из расчёта:
· USD 500 (пятьсот долларов США) за 1 м² площади пола первого этажа.

3. СРОК ДЕЙСТВИЯ ДОГОВОРА
3.1. Срок демонстрационного использования Дома: с Марта 2026 года по январь 2027 года.
3.2. Договор вступает в силу с даты его подписания Сторонами и действует до полного исполнения обязательств.

4. ОБЯЗАННОСТИ КОМПАНИИ
Компания обязуется:
4.1. За свой счёт:
· изготовить и установить Дом на Участке;
· обеспечить доставку, монтаж и демонтаж (при необходимости);
· оформить Дом как официальный выставочный объект.
4.2. Использовать Дом исключительно в рекламных и демонстрационных целях.
4.3. Обеспечивать сохранность Дома на период действия Договора.

5. ОБЯЗАННОСТИ ПАРТНЁРА
Партнёр обязуется:
5.1. Предоставить Участок для размещения Дома на весь срок демонстрационного периода.
5.2. Обеспечить свободный доступ потенциальных клиентов к Дому для проведения экскурсий и презентаций по согласованному графику.
5.3. Принимать личное участие (или через представителя) в демонстрациях Дома.
5.4. Осуществлять рекламную поддержку проекта в своих социальных сетях и/или иных доступных каналах, создав контент в размере не менее 50 публикаций.
5.5. Обеспечивать сохранность Дома на период действия Договора.
5.6. Оплатить Дом в соответствии с Пунктом 2.4 настоящего Договора. 

6. ФИНАНСОВЫЕ УСЛОВИЯ И ВОЗНАГРАЖДЕНИЕ
6.1. Установка Дома осуществляется полностью за счёт Компании, кроме обязательств Партнера, предусмотренных Пунктами 2.1.1, 2.1.2, 2.1.7 настоящего Договора. 
6.2. При надлежащем выполнении Партнёром обязательств по настоящему Договору, Партнёр имеет право:
· выкупить Дом по цене 50% от его рыночной стоимости по состоянию на дату окончания демонстрационного периода;
· получить комиссионное вознаграждение в размере 5% от стоимости каждого нового дома Компании, проданного при прямом участии Партнёра.
6.3. Порядок выплаты комиссии оформляется отдельным актом или дополнительным соглашением.

7. ПРАВО СОБСТВЕННОСТИ
7.1. До момента возможного выкупа, Дом является собственностью Компании.
7.2. В случае выкупа Дома Партнёром право собственности переходит к Партнёру после полной оплаты 50% стоимости и подписания соответствующего акта и исполнения Партнером условий настоящего Договора. 

8. ОТВЕТСТВЕННОСТЬ СТОРОН
8.1. Стороны несут ответственность за неисполнение или ненадлежащее исполнение обязательств в соответствии с действующим законодательством Грузии.
8.2. Партнёр несёт ответственность за сохранность Участка, Дома и недопущение действий, препятствующих осмотру Дома третьими лицами в соответствии с условиями настоящего Договора.

9. ФОРС-МАЖОР
9.1. Стороны освобождаются от ответственности за неисполнение обязательств вследствие обстоятельств непреодолимой силы.

10. ЗАКЛЮЧИТЕЛЬНЫЕ ПОЛОЖЕНИЯ
10.1. Все изменения и дополнения к настоящему Договору действительны только в письменной форме, а английском, грузинском и русском языках.
10.2. Настоящий Договор составлен в двух экземплярах, а английском, грузинском и русском языках, имеющих равную юридическую силу.
10.3. Применимое право: право Грузии.
10.4. Судебная инстанция: Гражданский суд города Тбилиси. 

11. РЕКВИЗИТЫ И ПОДПИСИ СТОРОН
Компания:
SEG ENERGY LEASING LIMITED
Director: __________________ / Yuriy Levin /
Партнёр:
ФИО: ________________________
Подпись: _____________________
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